
Florenzi: Nie zasłużyliśmy na porażkę z Realem

News - ASRoma.pl

Alessandro Florenzi udzielił wywiadu dla oficjalnej stronie UEFA odnośnie

rywalizacji z Realem Madryt w 1/8 finału Ligi Mistrzów. 

 

- Jesteśmy rozczarowani końcowym wynikiem, gdyż graliśmy naprawdę dobrze. Nie

sądzę, że zasłużyliśmy na porażkę. Nasi kibice wspierali nas do końca, pokazując, że

są zadowoleni z tego, co oglądali. To oznacza, że jesteśmy na właściwej drodze.

 

Bramka Chirstiano Ronaldo.

- Nie można dać mu centymetra wolnego. Możesz zepchnąć go na prawą lub na

lewą stronę, dla niego to bez znaczenia. Być może miałem nieco pecha, gdyż

dotknąłem piłkę i po moim odbiciu wpadła pod poprzeczkę.

 

Mecz rewanżowy.

- Porażka w pierwszym meczu nie była tym czego chcieliśmy, ale uważam, że był to

jeden z naszych najlepszych występów w sezonie. To występ na którym powinniśmy

budować Romę przyszłości. Nie mamy zamiaru dawać niczego za darmo, również w

meczu na Bernabeu.
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